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Interpelacja ponowna w sprawie usunięcia zbędnych punktów świetlnych. 

��� otrzy70::: pisma��=; z dnia 9.11.2022 r.

stanowiącego odpowiedź na moją interpelację z dnia 20. l 0.2022 r. po pierwsze dziękuję za 

zwrócenie uwagi na przedstawiony przeze mnie problem i wdrożenie stosownych decyzji do jego 

rozwiązania, a po drugie informuję że w większości przyjmuję do wiadomości bez uwag opinie 

fachowców ze ZDiM wyrażone na podstawie kontroli w terenie. 

W kilku oczywistych przypadkach nie mogę się jednak z nimi zgodzić - dlatego proszę o ponowną 

analizę poniższych przypadków i ostatecznie ustalenie z PGE likwidacji także poniższych, 

ewidentnie zbędnych od dawna, punktów świetlnych: 

- ul. Elektryczna, sięgacz wzdłuż terenu SP m 15 - słupy m 118, 120 i 121 - oprmvy od strony

terenu zielonego na obszarze szkolnym,



.Jak widać na powyższym zdjęciu oprawa latarni nr 118 znajduje się w całości schowana w koronie 

drzewa, a w przypadku gdyby go nie było oświetla/aby jedynie niezagospodarowany szkolny 

trawnik 

Jak widać na powyższym zdjędu oprawa latarni nr 120 oświetla jedynie s::;kolne clr=ewa, a w 

przypadku gdyby ich nie było jedynie szkolny trawnik. Z uwagi na odległość od no,vego placu 

zabaw jakiekolwiek szanse na Jego doświetlenie ma jedynie oprawa na sąsiednim slupit' nr I 19 . 
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Jak widać oprawa na latarni nr 121 oświetla jedynie niezagospodarowany asfa/1011:1 plac ze 

zniszczoną nawierzchnią na terenie szkoły- dawne boisko (przy ewentualnej rewilali::mJi otrzyma 

ono i tak własne, dedykowane oświetlenie) i czę.friowo trawnik. 

- ul. Topolowa, słup nr 1 - oprawa od strony terenu zielonego,



Jak widać na powyższym zdjęciu oprawa w latarni nr I oświetla jedynie szeroki, 

niezagospodarowany trawnik. 

- ul. Pawia, słup energetyczny nr 16 - oprawa z wysięgnikiem (obok stoi nowa latarnia typu LED

zasilana kablowo )
r
, 

Na tym odcinku ulicy po jej przebudowie wykonano nowe oświetlenie kablowe w technologii LED, 

a jedna z latarni stoi w pobliżu słupa nr 16 - aktualnie mamy tutaj niczym nieuzasadnione 

dublowanie latarni. 

- ul. Walecznych, słup typu parkowego nr 30.

Jak widać na powyższym zdjęciu latarnia nr 30 oświetla jedynie niezagospodarol!'any feren zielony 

- przy mocy zainstalowanej oprawy stoi zdecydowanie zbyt daleko od ciągu pieszego wzdłuż drogi,

aby go doświetlać. Ten jest zresztą właściwie oświetlony przez latarnie uliczną sLOjqcq po drugiej 

stronie jezdni ul. Walecznych. 



W odpowiedzi proszę o poinformowanie mrue o podjętych w sprawie wskazanych 

lokalizacji ostatecznych decyzji po dodatkowych wizjach w terenie, w tym o planowanym terminie 

likwidacji zbędnych punktów świetlnych. 
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